
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
MegaMed pogorszył jakość usług?

  

Związek Zawodowy Pracowników Ruchu Ciągłego Elektrowni Bełchatów zwrócił się do Pana Dyrektora Marka
Ciapały o podjęcie działań, które poprawią sytuację w zakresie ochrony zdrowia Pracowników Elektrowni Bełchatów.
W związku z licznymi sygnałami o pogorszeniu możliwości zarejestrowania się do lekarza a w związku z tym zwłokę w
podjęciu leczenia, uważamy za naruszenie Umowy Gwarancyjnej i zapisów ZUZP oraz igranie ze zdrowiem naszych
Członków, Pracowników Grupy PGE.   

Czytaj cały takst pisma     
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